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Készült: A Pénzügyi Bizottság 2023. március 28-ai, munkaterv szerinti, nyílt 

üléséről 

 

Az ülés helye:   Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány (Szent 

Borbála tér 1.) I. emelet 112. terem 

 

Jelen vannak: Kontschán Flórián Jenő elnök, Ángyán István, Elekes László, Feczkó 

Rita, Hermann Istvánné bizottsági tagok   

 

Távol van: Molnár István és Papp Péter Attila bizottsági tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 16 óra 3 perckor 

megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt.  

Ismertette a megküldött meghívó szerinti napirendi pontokat.   

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak a napirendi pontokról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

24/2023. (III. 28.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2023. március 28-ai, 

munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2023. március 30-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 

Zárt ülés: 

2. Tájékoztató önkormányzati szerződésekről 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag 16 óra 5 perckor megérkezett az ülésre, a jelen lévő bizottsági tagok 

száma: 6 fő. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök javaslatot tett a nem tárgyalandó napirendekre. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a javaslatról.  

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta 

és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

25/2023. (III. 28.) határozata 

a nem tárgyalandó napirendekről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2023. március 28-ai, 

munkaterv szerinti ülésén a Képviselő-testület 2023. március 30-ai ülése előterjesztései közül az alábbi 

napirendi pontokat nem tárgyalja:  

− Az Önkormányzati Szociális Szolgálat 2022. évi beszámolója a személyes gondoskodást nyújtó 

szolgáltatásokról, azok eredményességéről 

− Döntés Oroszlány Város Óvodáiba történő beiratkozási időpontokról és a 2023/2024. évi óvodai 

körzethatárokról 

− Beszámoló az Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal 2022. évi munkájáról 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök meghívott vendégeikre való tekintettel javasolta, elsőként „Az OSE 

Lions Sport Nonprofit Kft. pénzügyi és szakmai beszámolója a 2022. évi támogatás felhasználásáról és a 

2023. évi támogatási szerződés” című előterjesztést, utána „Az Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-

parancsnokság pénzügyi és szakmai beszámolója a 2022. évi támogatás felhasználásáról és a 2023. évi 

támogatási szerződés jóváhagyása”, majd „A Digitális Tudásközpont üzemeltetésével kapcsolatos 

szerződések” című előterjesztést tárgyalják. Ezt követően a képviselő-testületi meghívó-tervezetben 

szereplő sorrendben tárgyalják a bizottságot érintő többi előterjesztést. 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2023. március 30-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 

 

Az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. pénzügyi és szakmai beszámolója a 2022. évi támogatás 

felhasználásáról és a 2023. évi támogatási szerződés 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Beck Ferenc, az OSE elnöke megköszönte a hitelt. Elmondta, a beszámolóval kapcsolatban mindenkinél 

szigorúbb elszámolást adtak le. Véleménye szerint a céloknak megfelelően használták fel a támogatást, a 

kitűzött céljaikat elérték. Büszke az utánpótlásra, mert az ország TOP 10-ében szerepel, 14 akadémia van 

Magyarországon a kosárlabdában. A kollégák munkáját kiemelte, és köszönetét fejezte ki irányukban. A 

TAO keretüket nem tudták realizálni. Jelentős létszámcsökkentés volt. Nehezítette a működésüket, hogy 

többszörösére emelkedett a fűtés, az energia. Elmondta, a felnőtt csapatot sok támadás éri. Tavaly 11 

győzelem volt, most 9 győzelemnél tartanak. Tavaly óta az első 8 csapat játszik egymással, az alsó 6 a 

kiesésért játszik. Kicsivel vannak elmaradva, az idei szezonra is úgy kötöttek szerződést, hogy a fiatalokat 

is játszatni kell. A fiatalok a felnőtt csapattal eddzenek.  A jövőt illetően, ha a szövetség is elfogadja a 

programot, fejleszteni szeretnének. Az unió 2026-ig megszavazta a TAO törvényt. Hozzátette, a 

személyét ért támadásoknak áll elébe, de a családját nem engedi, hogy bántsák. 

 

Matajsz Gábor, az OSE ügyvezetője egy eredményt kiemelt, a magyar kupában kivívták a szereplés 

jogát.  

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, a visszatérítendő támogatás kompenzálását az előterjesztés 

tartalmazza, ez 100 E Ft-os költség. Az OSE bemutatott két hatósági igazolást, ami bizonyítja, hogy az 

esetleges visszafizetést teljesíteni tudja. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, a 100 E Ft-ról hogy döntenek majd. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, a szerződés azt tartalmazza, hogy betudják egymásnak. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, az 50 M Ft kölcsön kényszermegoldás volt, mert nem volt 

költségvetés. A nemmel szavazóknak mondja, hogy akkor nem tudtak mást csinálni.  

 



3 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal, 1 

tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

26/2023. (III. 28.) határozata 

„Az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. pénzügyi és szakmai beszámolója a 2022. évi támogatás 

felhasználásáról és a 2023. évi támogatási szerződés” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. pénzügyi és szakmai beszámolója a 2022. évi 

támogatás felhasználásáról és a 2023. évi támogatási szerződés” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Az Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság pénzügyi és szakmai beszámolója a 2022. évi 

támogatás felhasználásáról és a 2023. évi támogatási szerződés jóváhagyása 

 

Szabó Imre tűzoltóparancsnok megköszönte a támogatást, elmondta, annyi változás történt, hogy a 

személyi állomány tavaly 1 fővel csökkent, valamint a múlt hónapban még egy fő elment ipari parki 

céghez dolgozni. Egy kollégát sikerült agitálni, jövő hónaptól plusz egy fő lesz.  A rezsi díjak 

megváltozása miatt ősztől árammal fűtötték a laktanyát, sok áramot elhasználtak, eddig a LÜN Kft. állta 

ennek költségeit, ez a fűtési költség idén átkerül hozzájuk, 7 M Ft körüli áramszámla lesz éves szinten. 

Október végén a mentőállomás állománya átkerült a tűzoltóság épületébe, javasolták, kössenek szerződést 

a rezsi fizetés hozzájárulására az önkormányzattal.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, fizetik. 

 

Szabó Imre tűzoltóparancsnok hozzátette, december 20-án beállításra került egy fatüzelésű kazán, 

sikerült megoldani, hogy megfelelő fát tudtak vásárolni. Ha lehetőség lesz rá, még egy tűzoltót 

szeretnének felvenni. Vannak önkéntesek, nincs túlterhelve az állomány. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, a beavatkozásoknál és káreseményeknél látszik, 2022. október 

10-ig tart a beszámoló. Kérdése az volt, miért addig. Jelentős növekedés látszik mind a tűzesetek, mind a 

műszaki mentések számánál. Jobb lenne, ha egész évet hasonlítanának össze.  

 

Szabó Imre tűzoltóparancsnok elmondta, tavaly is pont így volt. 211 káresemény volt, évek óta 210-230 

között van, alapvető változás nincs. A múlt évi statisztikát át tudja küldeni, ha igény van rá. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, a polgármestert többször kérdezte, hogy az elsikkasztott pénz 

behajtása milyen stádiumban van. Kérte, Dr. Sunyovszki Károly írásban tájékoztassa a képviselő-

testületet, hogy hol tart az ügy. 

 

Szabó Imre tűzoltóparancsnok tájékoztatásul elmondta, az elmúlt időszak alatt befizetett tartozás 550 E 

Ft-nál tart. A könyvelő nyugdíjba ment, abból vonják a havi részletet, havonta 40 E Ft összeg jön. 

Megkereste Sunyovszki urat, ő kigyűjtette az összeset, ezt átküldte neki. 9 és fél M Ft volt a teljes összeg. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

27/2023. (III. 28.) határozata 

„Az Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság pénzügyi és szakmai beszámolója a 

2022. évi támogatás felhasználásáról és a 2023. évi támogatási szerződés jóváhagyása” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság pénzügyi és szakmai 

beszámolója a 2022. évi támogatás felhasználásáról és a 2023. évi támogatási szerződés jóváhagyása” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

A Digitális Tudásközpont üzemeltetésével kapcsolatos szerződések 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Németh Gábor, az OIH Zrt. vezérigazgatója elmondta, a Digitális jólét Kft. megszűnik március 30-ával, 

kötelezettségei szétosztásra kerülnek. Az Edutus Egyetem a szakmai munkát fogja ellátni.  

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, a várható költségeket figyelembe véve az üzemeltetési költség 

9 M Ft, az alapítvány biztosítása 5 M Ft költségkeret. Kérdése az volt, ez a költségvetésben rendelkezésre 

áll-e. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, 20 M Ft volt a költségvetésben tervezve, a célok szerint az 

eszközök fejlesztése, pótlása lehet. 

 

Dr. Deés Szilvia hozzátette, az eszközök pótlása az Edutus Egyetemé. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, átcsoportosítás kell, a fedezete megvan. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

28/2023. (III. 28.) határozata 

„A Digitális Tudásközpont üzemeltetésével kapcsolatos szerződések” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A Digitális Tudásközpont üzemeltetésével kapcsolatos szerződések” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. Elmondta, az OIH Zrt.-nek volt Állami 

Számvevőszéki ellenőrzése, a jelentés azt állapította meg, a működésében hiányosságot nem tapasztaltak. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, Szanyi Gábor a bizottsági tagságáról is lemondott-e. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, tudomása szerint nem mondott le. 
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Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, a meg nem szavazott költségvetés után csütörtöki 

testületi ülésen a kötelező szavazásokat el fogja-e látni. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, nem tudja, az OLPK frakcióból lép ki. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, a testületi ülésen még tag lesz-e. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, a kötelezős frakciószavazást nem érti, mert ha valakinek más 

véleménye van, megteheti, előzetesen jelezni kell. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, ha Szanyi Gábor jelezte volna, hogy nem szavazza meg a 

költségvetést, megtehette volna. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, igen, megtehette volna. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, a frakció küldte-e el. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, nem, írásban kérte, hogy nem kíván tagja lenni. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

29/2023. (III. 28.) határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, 

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

A temetőről és a temetkezési tevékenységről szóló 21/2000. (XII.6.) önkormányzati rendelet felülvizsgálata 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, több körben egyeztetésre került a rendelet-tervezet. A postázást 

követően még egyeztettek a Törvényességi Felügyelettel, ők jeleztek még pár kérdést. Jelezte, egy 

kiegészítés fog a testületi ülésre kiküldésre kerülni. A 4. oldalon a 10. §-nál a Törvényességi Felügyelet 

jelezte, hogy a díszsírok, az urnafülkék, és a kripta méretekről nem rendelkeztek. Az üzemeltetővel 

egyeztettek, a díszsír méretét a fenntartó egyedi döntéssel állapítaná meg. Az urnafülkét illetően az az 

általánosan elterjedt, hogy 30x30x30 cm a méret. A kripta mérettel kapcsolatban ennek pontos méreteit 

holnap megküldik. A 13. szakasznál kérik, hogy hány urna helyezhető az urna fülkébe, legfeljebb 2 urna.  

A 14. szakasz azzal egészül ki, hogy 1 koporsó helyébe legfeljebb 4 urna helyezhető. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérte, aki az előterjesztést a helyben elhangzott kiegészítéssel elfogadja, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

30/2023. (III. 28.) határozata 

„A temetőről és a temetkezési tevékenységről szóló 21/2000. (XII.6.) önkormányzati rendelet 

felülvizsgálata” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A temetőről és a temetkezési tevékenységről szóló 21/2000. (XII.6.) önkormányzati 

rendelet felülvizsgálata” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

A közterületek elnevezéséről és a házszám-megállapítás szabályairól szóló  

21/2014. (XI. 29.) önkormányzati rendeletet módosítása 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, a 8. §-t be tudják-e tartatni, fontos lenne. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök véleménye szerint nem fogják tudni betartatni. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag hozzátette, ha nem akarják betartatni, ne tegyék be. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, fontos, csak kérdés, mennyire tartható be. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, amikor Bokodon megalkották az utcákat, ott helyeztek ki 

házszámokat is. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök hozzátette, a VFKB ülésen Bartalus László osztályvezető elmondta, 

annak idején elkészítették a táblákat, 20%-áért jöttek be a tulajdonosok. A közterület-felügyelők 

ellenőrizhetnék, hogy kint vannak-e a házszámtáblák. 

 

Ángyán István bizottsági tag javasolta, az újságban nyilvánosságra lehetne hozni a rendeletet.  

 

Kontschán Flórián Jenő elnök véleménye szerint a jegyző a városi tévében is ismertethetné. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

31/2023. (III. 28.) határozata 

„A közterületek elnevezéséről és a házszám-megállapítás szabályairól szóló  

21/2014. (XI. 29.) önkormányzati rendeletet módosítása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A közterületek elnevezéséről és a házszám-megállapítás szabályairól szóló 

21/2014. (XI. 29.) önkormányzati rendeletet módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 
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A Bakfark Bálint Alapfokú Művészeti Iskola, az Oroszlányi József Attila Általános Iskola, a Komárom-

Esztergom Megyei Pedagógiai Szakszolgálat és a Hamvas Béla Gimnázium átszervezésével kapcsolatos 

döntés véleményezése  

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. Elmondta, helyben kiosztásra került egy 

kiegészítés. Az önkormányzat feladata a véleményezés, de az átszervezéseket véleményezni akkor, 

amikor már megtörténtek, semmi értelme nincs, a szavazásnál tartózkodni fog. A létszámcsökkentéssel 

kapcsolatban előzetesen Papp Péterrel volt ügyük az iskolai tanácsban, az intézményi tanács is nemleges 

véleményt fogadott el, ő sem fogja támogatni. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, szeretné, ha testületi ülésen úgy szavaznának, hogy aki nem 

ért vele egyet, igennel szavazzon. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, négy határozati javaslat van, külön szavaznak róluk. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag módosító javaslata az volt, hogy az előterjesztés 4. határozati 

javaslatának 1. és 2. pontjáról külön szavazzanak. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök befogadta a módosító javaslatot. Kérte, aki az előterjesztés 1. határozati 

javaslatával egyetért, kézfelemeléssel jelezze.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztés 1. határozati javaslatáról.  

 

A bizottság az előterjesztés 1. határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 

tartózkodással elutasította és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

32/2023. (III. 28.) határozata 

„A Bakfark Bálint Alapfokú Művészeti Iskola, az Oroszlányi József Attila Általános Iskola, a 

Komárom-Esztergom Megyei Pedagógiai Szakszolgálat és a Hamvas Béla Gimnázium 

átszervezésével kapcsolatos döntés véleményezése” című előterjesztés 1. határozati javaslata 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága nem javasolja elfogadásra 

a Képviselő-testületnek „A Bakfark Bálint Alapfokú Művészeti Iskola, az Oroszlányi József Attila 

Általános Iskola, a Komárom-Esztergom Megyei Pedagógiai Szakszolgálat és a Hamvas Béla Gimnázium 

átszervezésével kapcsolatos döntés véleményezése” című előterjesztés 1. határozati javaslatát. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérte, aki az előterjesztés 2. határozati javaslatával egyetért, 

kézfelemeléssel jelezze.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztés 2. határozati javaslatáról.  

 

A bizottság az előterjesztés 2. határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 5 

igen szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

33/2023. (III. 28.) határozata 

„A Bakfark Bálint Alapfokú Művészeti Iskola, az Oroszlányi József Attila Általános Iskola, a 

Komárom-Esztergom Megyei Pedagógiai Szakszolgálat és a Hamvas Béla Gimnázium 

átszervezésével kapcsolatos döntés véleményezése” című előterjesztés 2. határozati javaslata 

véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A Bakfark Bálint Alapfokú Művészeti Iskola, az Oroszlányi József Attila 

Általános Iskola, a Komárom-Esztergom Megyei Pedagógiai Szakszolgálat és a Hamvas Béla Gimnázium 

átszervezésével kapcsolatos döntés véleményezése” című előterjesztés 2. határozati javaslatát. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérte, aki az előterjesztés 3. határozati javaslatával egyetért, 

kézfelemeléssel jelezze.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztés 3. határozati javaslatáról.  

 

A bizottság az előterjesztés 3. határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 1 

igen szavazattal és 5 tartózkodással elutasította és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

34/2023. (III. 28.) határozata 

„A Bakfark Bálint Alapfokú Művészeti Iskola, az Oroszlányi József Attila Általános Iskola, a 

Komárom-Esztergom Megyei Pedagógiai Szakszolgálat és a Hamvas Béla Gimnázium 

átszervezésével kapcsolatos döntés véleményezése” című előterjesztés 3. határozati javaslata 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága nem javasolja elfogadásra 

a Képviselő-testületnek „A Bakfark Bálint Alapfokú Művészeti Iskola, az Oroszlányi József Attila 

Általános Iskola, a Komárom-Esztergom Megyei Pedagógiai Szakszolgálat és a Hamvas Béla Gimnázium 

átszervezésével kapcsolatos döntés véleményezése” című előterjesztés 3. határozati javaslatát. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérte, aki az előterjesztés 4. határozati javaslatának 1. pontjával egyetért, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztés 4. határozati javaslata 1. pontjáról.  

 

A bizottság az előterjesztés 4. határozati javaslata 1. pontját nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag 

részvételével, 6 tartózkodással elutasította és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

35/2023. (III. 28.) határozata 

„A Bakfark Bálint Alapfokú Művészeti Iskola, az Oroszlányi József Attila Általános Iskola, a 

Komárom-Esztergom Megyei Pedagógiai Szakszolgálat és a Hamvas Béla Gimnázium 

átszervezésével kapcsolatos döntés véleményezése” című előterjesztés 4. határozati 

javaslatának 1. pontja véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága nem javasolja elfogadásra 

a Képviselő-testületnek „A Bakfark Bálint Alapfokú Művészeti Iskola, az Oroszlányi József Attila 

Általános Iskola, a Komárom-Esztergom Megyei Pedagógiai Szakszolgálat és a Hamvas Béla Gimnázium 

átszervezésével kapcsolatos döntés véleményezése” című előterjesztés 4. határozati javaslata 1. pontját. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérte, aki az előterjesztés 4. határozati javaslata 2. pontjával egyetért, 

kézfelemeléssel jelezze. 
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Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztés 4. határozati javaslata 2. pontjáról.  

 

A bizottság az előterjesztés 4. határozati javaslata 2. pontját nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag 

részvételével, 6 nem szavazattal elutasította és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

36/2023. (III. 28.) határozata 

„A Bakfark Bálint Alapfokú Művészeti Iskola, az Oroszlányi József Attila Általános Iskola, a 

Komárom-Esztergom Megyei Pedagógiai Szakszolgálat és a Hamvas Béla Gimnázium 

átszervezésével kapcsolatos döntés véleményezése” című előterjesztés 4. határozati 

javaslatának 2. pontja véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága nem javasolja elfogadásra 

a Képviselő-testületnek „A Bakfark Bálint Alapfokú Művészeti Iskola, az Oroszlányi József Attila 

Általános Iskola, a Komárom-Esztergom Megyei Pedagógiai Szakszolgálat és a Hamvas Béla Gimnázium 

átszervezésével kapcsolatos döntés véleményezése” című előterjesztés 4. határozati javaslata 2. pontját. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, a Bokodi út Kecskédhez tartozik. 

 

Molnár István bizottsági tag 17 óra 12 perckor megérkezett az ülésre, a jelen lévő bizottsági tagok 

száma: 7 fő. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag kérdése az volt, Kecskéd ebbe anyagilag nem száll-e be. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, döntő részben oroszlányiak használják. Ha megismerik a 

költségeket, meg lehet keresni a Kecskédi önkormányzatot. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

37/2023. (III. 28.) határozata 

az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 
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További kérdés, hozzászólás nem volt, Kontschán Flórián Jenő elnök a bizottság nyílt ülését 17 óra 15 

perckor bezárta és zárt ülést rendelt el. 

 

K. m. f. 

 

 

 Kontschán Flórián Jenő 

 elnök bizottsági tag 


